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Emne: post-renoverings renoveringsbehov Højdevangens Skole 

 

 

Kære medlemmer af Økonomiudvalget og Børne- og Ungdomsudvalget 
 
Det er med glæde, vi erfarer, at der er tilkommet ekstra midler til den snarlige helhedsrenovering af 
vores skole. 
 
Det glæder os tillige, at der vil være opmærksomhed på Højdevangens Skole i forbindelse med 
budgetforhandlingerne for 2015. I den anledning vil vi gerne bidrage med information om, hvilke 
renoverings-behov vi stadig står tilbage med, når første omgang af helhedsrenoveringen er færdig. 
Vi forstår godt, at samtlige ønsker ikke lader sig opfylde. Her er derfor en liste over de væsentligste 
behov:  
 

1.     Foldevægge: Væsentlig forudsætning for at praktisere varieret og fleksibel undervisning i skolens 

små og ensartede lokaler. For udskolingens linjefags-hold essentielt. 

2.     Skolegården/udearealer: Nuværende indretning er beregnet til yngre børn. Der er akut behov for 

et brugbart udeareal til udskolingselever. 

3.     Forbedret akustik på 3. sal (gangarealer og klasselokaler): Så niveauet svarer til de snart 

renoverede underliggende etager.  

4.     Udskiftning af vinduer i hovedbygningens gavle: Så vinduerne energimæssigt kan matche nyt 

varmeanlæg og efterisolerede vinduesbrystninger. 

5.     Udskiftning af vinduer og renovering af facader i bygning 2: 

6.     Udskiftning af arkadetage: Der er synlige huller flere steder. 

7.     Renovering af gårdtoiletter: Fra 1960’erne, fungerer kun delvist og giver derfor anledning til 
utallige klager fra elever og forældre. 

8.     Renovering af murværk og dørparti ved hovedbygningens nord- og vest trapper: 

9.     Ungemiljøets facade: Blev aldrig færdiggjort, da man ændrede de gamle idrætssale til ungemiljø. 

10.  Bygning 3: Adskillige problemer i en nedslidt 1930er bygning.  

11.  Træbarakkerne: To komplet uisolerede barakker, som anvendes til lærerforberedelse og nød-

lokaler for enkelte klasser, bør nedrives og erstattes af ordentlige faciliteter. 

12.  Cykelparkering: Skolens elever og lærere ankommer i stort omfang på cykler hver morgen. Der 

mangler ordentlige parkeringsfaciliteter, skønt det blev lovet som del af 4-Skolesamarbejdet. 

 
Notér venligst, at punkterne 4 – 8 indgår i KEjd’s liste over renoveringsemner, der ’bør laves under 
alle omstændigheder’, men alligevel blev sparet ud af første renoveringsrunde. 
 
Med venlig hilsen 
Skolebestyrelsen /Lotte Isager (formand) 
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